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Föredragningslista årsmöte  

Datum: 2019-04-19   

Tid: Kl. 18.00   

Plats: Club Evergreen, Kungälv  

 

Dagordning   

§ 1 Mötets öppnande  

§ 2 Frågan om mötets behöriga utlysande  

§ 3 Fastställande av dagordningen   

§ 4a Val av ordförande för mötet   

§ 4b Val av sekreterare för mötet   

§ 5 Val av två medlemmar att jämte ordföranden justera protokollet   

§ 6 Styrelsens berättelse  

§ 7 Revisorernas berättelse   

§ 8 Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen omfattar  

§ 9 Val av föreningens, tillika styrelsens, ordförande för en tid av ett år   

§ 10 Val av styrelseledamöter   

§ 11 Val av styrelsesuppleanter   

§ 12 Val av revisor   

§ 13 Val av ledamöter till valberedningen   

§ 14 Fastställande av nästa års medlemsavgifter   

§ 15 Inkomna motioner till årsmötet   

§ 17 Övriga frågor inte till beslut   

§ 18 Mötets avslutande   

  

  

Efter mötet, utdelning av 2019 års Klubbmästare för Dam och Herr, slagna Klubbrekord för 

Senior och Junior, Per Nattvides Minnesfond samt avtackning av styrelsemedlemmar.  

  

 

  

  



Styrelsens sammansättning 2019  

 

Styrelsens ledamöter har varit:   

• Thomas Arvidsson - ordförande 

• Johan Hildesson - vice ordförande 

• Kjell Andersson - kassör 

• Lars Axelsson - ledamot 

• Maria Framme – ledamot  

 

Suppleanter: 

• Sofia Öberg 

• Jonas Niklasson - sekreterare 

 

Revisor: 

• Maria Mattisson 

 

Valberedning: 

• Susanne Pettersson 

• Lena Skoglund 

 

 

   

  

  

  

  

  

  

  

 

  

 



 Kungälvs Simsällskaps Vision & Värdegrund   

Vår vision är att Kungälvs Simsällskap ska vara en attraktiv förening där alla känner glädje 

och gemenskap oavsett ambitionsnivå. Föreningen ska hålla god kvalitet gällande kompetens 

och kontinuitet i såväl bredd- som tävlingsverksamhet. Detta innebär för Kungälvs 

Simsällskap: utbildade tränare, instruktörer samt ledare med förmågan att möta varje individ 

på dess nivå såväl idrottsligt som socialt.   

Glädje & Hälsa  

Kungälvs Simsällskap är en förening där vi tillsammans verkar för en känsla av gemenskap, 

samhörighet och glädje som en viktig del av simidrotten. Vi vill därtill skapa förståelse för en 

hälsosam livsstil där vi respekterar varandras olikheter utan fördomar och diskriminering.   

Tydlighet  
Kungälvs Simsällskap håller sina medlemmar informerade om den verksamhet föreningen 

bedriver. Informationen ska vara lättillgänglig och delges våra medlemmar på lika villkor.  

Tydligt ledarskap ska genomsyra föreningen där ansvarsområden, uppdrag och roller 

respekteras. Lyhördhet och transparens ska genomsyra kommunikationen mellan föreningens 

medlemmar.  

Delaktighet & Engagemang  

Kungälvs Simsällskap välkomnar alla att bli medlemmar och engagera sig i vad som främjar 

en god föreningskultur och därtill verka för en miljö som främjar dialog, delaktighet och 

öppenhet i alla led.  

Utveckling  
Föreningens ledning ska ges möjlighet att hålla sig uppdaterad om utvecklingen inom 

simidrotten, såväl på lokal som på nationell nivå. Ledare ska ges förutsättningar att utvecklas i 

sin ledarroll för att kunna bedriva god sim- utbildning för våra aktiva.  Individen skall 

bemötas med respekt för dennes önskan till utveckling mot uppsatta mål. Då uppföljning och 

utvärdering i dialog med ledaren blir en naturlig del i processen.  

  

  

  

  

  

  

  

 

  

 

  



Verksamhetsberättelse 2019 

Inledning  
Under hösten 2019 valde Lotta Eriksson att avsluta sin tjänst för nya utmaningar. Anton 

Arvidsson rekryterade som tränare och utvecklingskoordinator. 

  

Styrelsen  
Styrelsen har haft 12 st. styrelsemöten sedan förra årsmötet (inkl. det konstituerande).  

Ansvarsområdena har varit: 

 

• Thomas Arvidsson - ordförande 

• Johan Hildesson - simkommitté, sponsring  

• Kjell Andersson - kassör 

• Lars Axelsson – personal 

• Maria Framme, Klubbmästare 

• Sofia Öberg - evenemang 

• Jonas Niklasson - sekreterare 

 

Under 2019 har stort arbete ägnats åt att följa upp de nödvändiga ekonomi- och 

verksamhetsförändringar föreningen tog i hösten 2018. Ett fokus har även lagts på att 

rekrytera nya medlemmar i breddverksamheten efter det stora tappet 2018. Arbetet med detta 

har varit lyckosamt och föreningens medlemsantal har återigen ökat samt att ekonomin 

återigen är i balans och stark.  

 

Även i tränings- och tävlingsgrupperna har antalet simmare ökat mycket markant, under 2019 

har nya talanger flyttats upp i grupperna samtidigt som färre simmare än tidigare har avslutat 

sin satsning. Denna positiva förändring har gjort att föreningen idag har en mycket stark bas 

av unga talangfulla tävlingssimmare för framtiden.  

 

 

 

  

 

  

 

 



Kansli  
Kansliet arbetar kontinuerligt med att upprätthålla god service gentemot våra medlemmar och 

stor del av arbetet handlar om kontakt med föräldrar med barn i vår 

breddverksamhet/simskolan samt tävlingsverksamheten. En viktig del är 

verksamhetsplanering och möjlighet att utvärdera den verksamhet som vi bedriver 

kontinuerligt. Målet är att hela tiden kunna utveckla delar av verksamheten. Kansliet ansvarar 

också för att rekrytera och förbereda instruktörer på arbetsuppgifter och genomföra de 

internutbildningar som krävs för att ge våra instruktörer goda förutsättningar att lära ut 

simning.  

  

Personal  
Under hösten avslutade Lotta Eriksson in tjänst och ersattes av Anton Arvidsson på halvtid. 

Som heltidsanställd Chefstränare har föreningen Martin Isaksson samt som ansvarig för 

babysim/simskola/privatundervisning och vuxensimskola verkar Annica Hurtig på heltid. 

Som klubbchef verkar Dennis Fredriksson på deltid.  

 

Verksamhet  
Under 2019 har Kungälvs Simsällskap haft 1463 medlemmar i föreningen. Detta är en positiv 

ökning i jämförelse med 2018. Under 2019 har vi fortsatt haft mer privatlektioner och det är 

främst deltagare som vill ha ett alternativ till gruppverksamhet som väljer privatundervisning.   

Statistiken visar fortsatt att vi har många deltagare som ej är bidragsberättigade då de är 

företrädandevis för unga för att falla inom det ekonomiska stöd som stat och kommun ger för 

idrottslig aktivitet.  

Vi har haft lovsimskola på alla lov för barnen samt även organiserat vuxensimskola i åldrarna 

16–55 år. Som en integrationsverksamhet fick vi ett ekonomiskt stöd av kommunen för att 

bedriva simskola för ensamkommande pojkar och flickor. 

  

Deltagare som varit aktiva under 2019 fördelat på olika verksamheter  

Babysim/Minisim  210 

Simskola  973 

(Lagun, 25:an, vuxenverksamhet, intensiv och lovverksamhet) 

Medley  112  

Tävling/Masters 141 

Stödmedlem   27 

 

Utbildningar  
Flera utbildningar såväl externa som i vårt interna utbildningsprogram till föreningens 

ungdomar och instruktörer har utförts under året.   



Simskola   
Under hösten 2019 startade föreningen upp ett tre-terminssystem, 3 perioder á 9 ggr. Detta 

medförde att alla barn i verksamheten gavs möjlighet att öka kurstillfällena med 14 % årligen 

samt att barnen snabbare kan byta till ny grupp då de har nått en högre kunskapsnivå. Denna 

förändring har varit mycket positiv, samt även medfört att barnen har haft högre närvaro.  

 

Träning & Tävling  
I tävlingsgrupperna A-D har vi under 2019 haft 128 simmare, 13 simmare i Masters och 112 

simmare i medleygrupperna. Verksamheten har under Martins ledning utvecklats avsevärt 

under året och simmarna har haft mycket positiv utveckling. 

 

Läger    
I augusti hölls ett mycket uppskattat uppstartsläger för alla våra tävlingsgrupper i Hirtshals, 

Danmark. Det var stort engagemang från både ledare, föräldrar och simmare och hela lägret 

blev en riktigt lyckad aktivitet. Vi gjorde allt från lekar, sammarbetsövningar till simning och 

springa i sandbackar och tävlade även i den årliga bunkergames på stranden.  

Under höstlovet vecka 44 hade vi ett hemma läger för alla tävlingsgrupper. Syftet med lägret 

var att skapa en starkare klubbkänsla och stärka gemenskapen emellan grupperna samt att 

skapa tävlingsvana för våra nya simmare. Det blev väldigt mycket lekar och 

sammarbetsövningar.  

 

Tävlingar    
En målsättning har varit att ha med fler simmare på tävlingarna och att alla åldrar från 

klubben ska finns representerade. Vi har fokuserat mer på lagkapper och det har varit 

framgångsrikt. Vi har också fokuserat mycket på att A-gruppen ska ha fler representerande på 

mästerskapstävlingarna DM/JDM och Sum-Sim. B-gruppen ska närma sig toppen av 

resultatlistorna i både Simiaden och Ungdoms GP tävlingar.   

 

UGP 2 27/1 

2019 års tävlingssäsong börjar i Borås på UGP 2. Tolv A-gruppsimmare på plats och simmar 

hem tre silver, 41 pers och årets första JDM kval fick vi från Lina Gustafsson på 200br. 

Euro Meet (Luxemburg) 28/1 

Anton Arvidsson var en av 14 simmare uttagna från Västsverige för att simma i VSSF´s egna 

lag Team West. En internationell tävling under tre dagar där Anton simmade 

specialdistanserna 50fjäril, 50bröstsim, 50frisim, 100frisim samt i de två mixade Team West 

lagkapperna 4x100medley och 4x100frisim. Tiderna presterade av Anton var inte i nivå med 

hans personliga rekord med tanke på bakgrunden med skada. 

 

 



Sandaredssimmet 2/3 

med stort deltagande (32 simmare) från klubben gjorde vi Sandaredssimmet till en succéhelg 

med medaljregn och mängder av pers. 17 guld, 12 silver och 9 brons individuellt samt två 

guld, tre silver, ett brons i lagkapperna. Svante Tjernström slår tre klubbrekord på 100me, 

50fr, 50ry. Första gången Svante simmar under den magiska gränsen 30 sekunder på 50fr 

(29.54). 

Öppet DM/JDM  2/3 

Distriktsmästerskapen i långbana tog stapeln i Valhallabadet, Göteborg. Johan Hildesson 

simmar till sig bronsmedalj på 100fr 54.59 och Anton Arvidsson brons på 50fj 26.38. 

Skövdesprint 24/3 

I Skövde gjorde klubben en riktig medaljskörd åtta guld, fjorton silver och fem brons. 

Kungälvs lag 1 vinner på 4x och 4x! Martin Isaksson gör ett DM kval på 100br. 

Malmsten Swim Open Stockholm 12/4 

Inför Malmsten Swim Open Stockholm 2019 hade KSS Anton, Johan och Ossian i vattnet. En 

tävling i toppform där årsbästa gjordes av samtliga KSS simmarna på samtliga lopp. 

Klubbrekordet på 50ryggsim vara nära att slås med endast en tiondel ifrån av Anton. 

Falkenberg Race 13/4 

Flertalets klubbrekord kammades hem av Axel Wigstrand och Svante Tjernström. 

Prestationspriset på 500kr går till Svante Tjernström som fick hela 1308 fina poäng 

sammanlagt på fyra simmade grenar. 

Vårsimiaden Försök 4/5 Final 11/5 

En riktigt lyckad tävling med fantastiska resultat från klubbens yngre simmare. På 

försökstävlingen var vi 27 deltagande. Flertalet lopp slutade med topp 8 placeringar i 

Västsverige för både damerna och herrarna. Till final så får vi en trupp på 7 simmare och 

totalt 21 grenar individuellt som lagkapp! Två helger som tydligt understryker hur mycket 

bättre vi har blivit jämfört med tidigare år där vi knappt haft någon simmare vidare till finalen. 

Det togs många pallplaceringar och medaljer. Svante simmar hem tre nya klubbrekord; 50fr, 

100ry, 100me. 

Laxaleken 24/5 

SM/JSM gruppen åkte till Laxaleken för att jaga efter SM-kval. Svante följde också med för 

att få chansen att utmana dem snabba simmarna i sin åldersklass, vilket slutar med att Svante 

vinner prestationspriset med högsta fina poäng i 5 grenar sammanräknat. 

Speedo Open 31/5 

Inomhus säsongen i 50m bassäng avslutar vi på Speedo Open. A och B gruppen är med och 

tävlar. Med konkurrenskraftiga klubbar så tog vi inte mer än två brons men vi simmade 

fortfarande snabbt och majoriteten av loppen blev också personbästa. Lina simmade 50br på 

38.30 och kvalar till JDM. Svante tar klubbrekord i 200fr, Linus F 400fr och Axel 400me. 

 

 

 



Bockstensdoppet 28/6 

Samtidigt som vi har de stora killarna på SM i Malmö så är resten av klubben och avslutar 

säsongen i Halmstad. Med bra väder och laddade simmare så gjorde klubben en riktigt bra 

utomhustävling där vi tog åtta guld, två silver och ett brons! Klubbrekorden som togs under 

helgen var för Svante och Josef en sista putsning på sina tider i 50m bassäng innan de börjar 

jaga rekorden i nästa åldersklass. Svante persar på 200me, 50fj, 200ry och Josef simmar sin 

första 1500fr. tar klubbrekord på 1500fr men även klubbrekord på första 800fr i 1500 loppet. 

Tuva gjorde klubbrekorddebut genom att slå klubbkompisen på 400me, Axel 100fj på tiden 

1.25.89 vilket är en grym tid för sin ålder. Efter tävlingens slut så tar Svante sitt tredje 

prestationspris för året och denna gången på 1000kr. 

SM/JSM 28/6 

Under SM-veckan i Malmö 2019 blev det ett SM-silver på 50m Hindersim för Anton på den 

imponerade tiden 25,5, endast två tiondelar från guldet. För övrigt under SM-simningarna 

blev det årsbästa för Ossian på 400medley och Anton på 50fjärilsim som var precis utanför B-

finalens placering. 

Wadköpingsdoppet 21/9 

För A och B gruppen blev detta en viktig tävling där vi skulle simma snabbt tidigt på hösten 

och slå kvaltider till höstens DM/JDM. så blev också fallet. En riktigt hög mängd personliga 

rekord, ett par medaljer men framförallt två JDM kval till Filip på 50 och 100br. Svante 

levererade också en oväntad överraskning när han slog Wadköpingsrekordet på 50ry! 

DM/JDM 19/10 

Simmarna som var med på detta DM är som tidigare år Johan, Ossian, Martin, Lina. Filip Håll 

gör sitt första distriktsmästerskap i grenarna 50m och 100m bröstsim. Johan guld 200fr, 

Ossian brons 100fj, 100me. Lina gör säsongsbästa på 50fj och pers 200br. På herrsidan 

simmade vi lagkapper, 4x100fr slutar vi på fjärdeplats. Filip simmade första sträckan och 

gjorde för första gången under den magiska gränsen 1.00.00 och får ett pers som är 100fr 

59,46! Nästa tävlingspass simmar killarna Ossian, Johan, Filip, Martin 4x50fr och trycker till 

med tredjeplacering och brons. Det blev ett lyckat mästerskap för klubben med snabba 

simningar och en positiv tillväxt med nya simmare på mästerskapstävlingar. Filip är kvalad 

och deltog, Clara hade kvalat bara två veckor innan och kunde tyvärr inte delta på grund av att 

det blev några dagar efter kvalperiodens slut som hon gjorde sin snabba tid.  

Sum-Sim Region 9/11 

Vi var 6 simmare som deltog på detta Sum-Sim, vilket är två mer än förra året. Med fler 

simmare och starter på dessa stora tävlingar jämfört med tidigare år är det mycket en positiv 

utveckling för klubben att ha fler representanter på mästerskapsnivå. På tävlingen är vi inte 

bara en större skala utan också har vi klättrat i placeringarna. Svante slutar som femma på 

100ry. Jacob och Clara gör stora pers. Lina simmar på säsongsbästa i 200fr och 200me. Axel 

Wigstrand gör sim Sum-Sims debut i grenen 100ry och blir därmed en av de yngsta 

deltagarna som kvalade in på detta Sum-Sim Region i år! 

 

 

 



Barracuda Race 22/11 

Vi valde att avsluta året i Göteborg på den prestigefyllda tävlingen Barracuda race. Det blev 

en riktig Succéhelg med hela SM/JSM, A och B gruppen på plats blir det många 

toppplaceringar, DM/JDM kval, grymma pers och flera medaljer individuellt men framförallt 

i lagkapperna. Guld 4x100me i båda åldersklasserna. Svante putsar sitt klubbrekord en sista 

gång på 100me med två sekunders pers till 1.15.30. Filip tar JDM kval på 200br med fyra 

sekunder och flera av killarna simmade 50fr under den magiska gränsen 30sekunder.  

Höstsimiaden 30/11 

Ännu en gång har KSS avverkat en lyckad tävling, denna gång i Stenungssund nya arena. 

Högt deltagande och mycket kvalitativ simning visar våra yngre grupper att träningen 

verkligen har utvecklat deras simning inte bara resultatmässigt utan också i sitt utförande som 

nu är mycket mer professionellt. Klubben kammade hem 7 guld, 10 silver, 5 brons och i 

lagkappen 4x50fr mix simmar Svante, Ida, Axel W, Linus F till sig ett välförtjänt silver. 

 

Kval  
Följande kval noterades under 2019. Distrikts Mästerskap; Lina Gustafsson 200br, 50br, 

100fj. Martin Isaksson 100br, Filip Håll 50br, 100br, 200br. Clara Axelsson 200fj. 

 

Klubbrekord   
Följande klubbrekord noterades under 2019.  

Herrar 12år och yngre 25bana; Svante Tjernström 50fr 28.44, 100fr 1.04.07, 50ry 33.04, 

100ry 1.13.40, 200ry 2.36.81, 50fj 32.78, 100fj 1.16.71, 100me 1.15.30, 200me 2.42.74, 

400me 6.10.84. Axel Wigstand 200fj 3.09.55. Linus Framme 400fr 5.52.10. 50bana; Svante 

Tjernström 50fr 29.63, 100fr 1.07.39, 200fr 2.31.98, 50ry 34.93, 100ry 1.17.47, 200ry 

2.49.58, 50fj 34.79, 200me 2.53.22. Axel Wigstand 400me 6.40.38. 

Damer 12 år och yngre 50bana; Tuva Honsberg 400me 6.58.46. 

 

Klubbmästare 2019  
Styrelsen valde att utse klubbmästare i en åldersklass räknat utifrån bästa totaltid från alla fyra 

100 m grenar där de åtta främsta kvalade till finalen 4x50fr skins race där klubbmästare koras:   

Sofia Wiberg och Ossian Arvidsson vann 2019 års klubbmästerskap. 

Familjen Arvidsson tog hem segern i familjelagkappen 3x25.   

 

 

 

 



Ekonomi  
Verksamhetsåret 2019 har sammantaget varit ett mycket utvecklande år för föreningen. Efter 

åtgärder är ekonomin återigen i balans och stark samt att föreningens organisation avseende 

tydliga arbetsbeskrivningar har utvecklats väsentligt och medfört en bättre medlemsvård via 

kommunikation på hemsida, FB och mail. Föreningen har idag en tydlig precis ekonomisk 

uppföljning samt avstämning för såväl styrelse och Klubbchef att samverka med.  

1) Fondmedel. Som en följd av simbadsbranden 1991 utbetalades till Kungälvs 

Simsällskap ett betydande belopp som försäkringsersättning för förlorad egendom. 

Dåvarande styrelse beslutade att pengarna inte skulle ingå i den löpande verksamheten 

utan användas för framtida, långsiktiga investeringar, exempelvis till byggandet av en 

ny 50-metersbassäng. Under årens lopp har fonderna förvaltats väl och ytterligare 

medel har kunnat avsättas till dem. Det bedöms i nuläget inte realistiskt att satsa på 

bassängbygge. Styrelsen arbetar istället på att hitta någon annan långsiktig lösning på 

hur de fonderade medlen ska användas.     

Under ett medlemsmöte under hösten 2018 beslutades att ge KSS styrelse i uppdrag att 

om möjligt förvärva en lägenhet på Mallorca att nyttja för föreningens medlemmar. 

Detta uppdrag har styrelsen arbetat med under 2019, dock utan att finna lämpligt 

objekt som matchat behoven mot investeringskostnad. Styrelsen kommer att fortsätta 

det arbetet under 2020 med stor förhoppning att finna ett lämpligt objekt. 

 


